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Styrelsemöte 2023-04-19 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Björn Larsson, Ulf Lindahl, Pelle Molin och 
Magnus Selling 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Magnus Selling valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från det konstituerande styrelsemötet 2023-03-19 gicks igenom. Inget särskilt fanns att 
notera. 
 

5. Ekonomisk rapport 
HOK´s ekonomi är god. Det är rätt lite aktiviteter under vinterperioden. Fakturor på 
medlemsavgifter är utskickade. Även anmälningsavgifter till höstens Härnö Trail har börjat komma 
in. 
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, 
styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Ansökan vindkraftpengar 
Ansökan om medel från Hemabs vindkraftsfond är inskickad av Per Edström. Tack Per! Förlängning 
av trappan/bänken framför klubbstugan, ner mot grusplanen är föreslaget. Göran Abel är fortsatta 
kontaktperson för detta. På sikt behöver medel sökas för underhåll av Härnö kidz-banan. 
 
Möte om Vårdkasarenan, bågskytteverksamhet mm 
Kommunen kallade till möte i början av april. Flera föreningar var inbjudna för diskussion kring 
grusplanen med omgivningar. Göran Abel företrädde HOK. Rivning av byggnaderna i sämsta skick 
planeras. Den finare röda stugan kommer att vara kvar. Bågskyttarna har just nu tillgång till just den 
stugan. Bågskyttarna kommer att undvika skytteverksamhet på tisdagskvällar kl 18-20. 
 
Inbjudan Idrottsforum 
Föreningsträff med Härnösands kommun genomförs 19 april. Syftet är att öka samarbetet mellan 
olika föreningar i Härnösand. Lena Abel företräder HOK.  
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Idrottens dag 2023 
Särskild aktivitet en viss dag där på medverkande skolor olika idrotter kan provas på ett lättsamt 
sätt. HOK var med 2022. Arrangemanget kommer att genomföras även 2023, fredagen före Härnö 
Trail. Göran Abel är kontaktperson mot RF-SISU Västernorrland. 
 
RF verksamhetsstöd 65+ 
Syftet med denna aktivitet är att få igång fler äldre att motionera. HOK har skickat in en ansökan om 
att medverka. 
 
ÅOF, kvalitetssäkring OL-tävlingar 
Förslag på arbetssätt i samband med tävlingsarrangemang är sammanställt i ett särskilt dokument, 
med bl.a. en punktlista vad man behöver tänka på. 
 
Lägesrapport ungdomsträningen, officiell start 25/4 
Tjuvstartträning genomförs redan fr.o.m. 18/4. Det är många ungdomar med i alla grupper. Viktigt 
att någon kan berätta om HOK´s verksamhet för styrelsens räkning vid föräldramöte 2 maj. 
Dokumentet Trygga idrottsmiljöer behöver marknadsföras. Bra om det poängteras att föräldrar 
gärna kan hjälpa till, vid bl.a. egna tävlingar och arrangemang. 
 
Lägesrapport tävling Finsvik 28 maj 
Tobbe är tävlingsledare och har skickat ut en lista över vilka arbetsuppgifter som behöver fyllas på 
med ansvariga. 
 
Lägesrapport Hitta Ut 2023 
Johan Engström är huvudansvarig med Ulf Lindahl som vice ansvarig. Det rullar på enligt plan. Möte 
3 maj med alla inblandade inför checkpointutsättning. Startdatum för HittaUt Härnösand är i år 12 
maj. 
 
Lägesrapport hemsidan ”Kansliet online” 
Diskussioner kring vem som gör vad och vilket behov av stöd till Kicki Engström som kan finnas. Det 
behövs en bra struktur kring hur HOK ska jobba med nya hemsidan. Kicki Engström och Johanna 
Bygdell ska träffas för diskussion kring vissa detaljer. 
 
SOFT, omstart för arbete med ny distriktsorganisation 
En ny distriktsorganisation inom SOFT har diskuterats nationellt, med färre och större distrikt. Efter 
att många frågetecken har lyfts kommer arbetet med ny distriktsindelning att börja om från noll. 
 
Prenumeration SOFT nyhetsbrev 
Påminnelse om att var och en i styrelsen gärna kontrollerar vilka nyhetsbrev som det går att 
prenumerera på via SOFT´s hemsida. 
 
Styrelsen beslutade att  
HOK medverkar även vid Idrottens dag 2023. 
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7. Inkomna ärenden för behandling 
Städa Sverige 2023 
HOK medverkar gärna även i år, om vi blir utvalda. Härnösands kommun väljer ut vilka föreningar 
som får vara med. Björn har skickat in ansökan och är kontaktperson för fortsatt hantering. Om vi 
får ett städområde beviljat behövs nytt beslut för att utse huvudansvarig för genomförande. 
 
Motion orienteringsskytte 
Vid årsmötet inkom en motion om att HOK föreslås gå med även i det förbund som har 
orienteringsskytte under sina vingar. 
 

Styrelsen beslutade att  
motionerande (Mattias Nordlander) samt Göran Abel utreder frågan. Stadgeändring krävs i så fall. 
Tillkommande kostnader och ev. andra åtaganden behöver utredas. 
  

8. Nyhetsbrev 
Kicki Lindström sammanställer sedan några få månader tillbaka nyhetsbrev från HOK, som skickas 
via mail till alla medlemmar. Dialog med kommittéer och ansvariga behövs om material. 
 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns att notera. 
 

10. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är måndag 15 maj kl 18-20 i HOK-stugan. 
 
Kommande ordinarie styrelsemöten fram till nästa årsmöte föreslogs till: 
Ons 14 juni kl 18-20 
Ons 23 aug kl 18-20 
Ons 20 sep kl 18-20 
Ons 18 okt kl 18-20 
Ons 15 nov kl 18-20 
Ons 6 dec kl 18-20 
Ons 10 jan 2023 kl 18-20 
Ons 7 feb 2023 kl 18-20 
Nästa årsmöte föreslås preliminärt till måndag 11 mars 2023 
 

11. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Magnus Selling 
sekreterare   ordförande    justerare 


